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PROCES-VERBAL 

privind lucrările şedinţei extraordinare 

a Consiliului Local al Sectorului 1 convocată de îndată 

pentru data de 03 aprilie 2023, ora 10:00 

Nr. 12 din data de  26.04.2023 

 

Şedinţa a fost convocată de către doamna Clotilde-Marie-Brigitte Armand, Primarul Sectorului 

1, prin Dispoziţia nr. 1569/31.03.2023, ţinând seama de prevederile art. 196 alin. (1) lit. b) din 

Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, coroborat cu art. 133 alin. (1), art.134 alin. (1) lit. a) și art.135 din actul normativ mai sus-

menționat, cu următorul proiect de Ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind modificarea privind modificarea Hotărârii Consiliului Local al 

Sectorului a nr. 197/19.12.2022 privind aprobarea „Regulamentului privind aprobarea unor măsuri 

locale destinate asigurării nevoilor energetice și eficientizării consumului de energie în 

gospodăriile din Sectorul 1, în sezonul rece 2022-2023” (K2-092/30.03.2023) 

Inițiator - Primarul Sectorului 1 al Municipiului București 

Comisii:   

- Comisia de studii, prognoze economico-sociale, buget, impozite şi taxe locale (C1); 

- Comisia de administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 

drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor şi patrimoniu (C4) 

 

La deschiderea ședinței și-au înregistrat prezența în evidența ținută de Secretarul General al 

Sectorului 1 24 de consilieri locali, din 27 de consilieri locali în funcție, dintre care 15 consilieri au 

fost prezenți online, respectiv domnul Bârgău Marian Aurelian, domnul Caraian Alberto-Iosif, doamna 

Cășvean Cătălina, domnul Ciungu Daniel-Constantin, domnul Drăgușin Laurențiu, doamna 

Grigorescu Alina-Cristina, doamna Haliț Raluca-Nicoleta, domnul Jurubiță Geanin-Georgian, doamna 

Miloș-Olteanu Iuliana-Dorina, domnul Andrei-Cristian Nicolaescu, domnul Ozata Alex-Burhan, 

domnul Podaru Dan-Niculae, doamna Regalia Ruxandra-Eugenia, doamna Sorete-Arbore Otilia, 

domnul Vicol Ned. Au fost absenți doamna Iacob Oana, doamna Iulia-Luminița Halaț, domnul Șerban 

Remus Cătălin. 

Potrivit prevederilor art. 134 alin. (2) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul  

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, convocarea Consiliului Local  s-a realizat în 

scris, prin intermediul Secretarului General al Sectorului 1, respectiv de către Serviciul Tehnică 

Legislativă, Secretariat și Arhivă, cu atribuţii în acest sens, în data de 31.03.2023, invitaţia la şedinţă 

precizând data, ora şi locul desfăşurării acesteia. Odată cu notificarea convocării, prin intermediul 

serviciilor de poștă electronică (e-mail), a fost pusă la dispoziţia consilierilor locali documentația 

proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi. Convocatorul, înregistrat sub nr. 1569/31.03.2023, 

precum și proiectul de hotărâre pus în dezbatere în ședință au fost aduse la cunoştinţă publică prin 

afişare la sediul instituţiei şi pe website-ul instituţiei.  

       La ședință au participat consilierii locali și doamna Lavinia Ionescu Secretarul General al 

Sectorului 1.  
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Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Bună ziua! O să vă invit să luați 

loc. Bună ziua și bine ați venit la ședința extraordinară convocată de îndată de Primarul Sectorului 1 al 

Municipiului București prin Dispoziția nr. 1596 din 31 martie 2023 cu respectarea procedurilor legale 

și comunicarea către consilierii locali a materialelor de ședință prin intermediul serviciilor de poștă 

electronică și prin publicare pe site-ul instituției. În conformitate cu prevederile art. 243, alin. 1, lit. j) 

din Ordonanța de Urgență 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, am să efectuez acum apelul nominal al consilierilor locali în ordine alfabetică, după cum 

urmează. Domnul Bârgău Marian-Aurelian? Domnul Bârgău? Revin. Domnul Caraian. Domnul 

Bârgău, prezent, da? 

Domnul Marian-Aurelian Bârgău: Prezent! 

Doamna Lavinia Ionescu – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Caraian Alberto-Iosif? 

Domnul Alberto-Iosif Caraian: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Cășvean Cătălina? 

Doamna Cătălina Cășvean: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Chirvasă Viorel-Daniel? 

Domnul Viorel-Daniel Chirvasă: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Ciungu Daniel-Constantin? 

Domnul Daniel-Constantin Ciungu: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Drăgușin Laurențiu? 

Domnul Laurențiu Drăgușin: Prezent! M-ați auzit? Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Da, v-am auzit, mulțumesc. Domnul 

Gheorghe Dinu-Nicolae? Doamna Grigorescu Alina-Cristina? Doamna Halaț Iulia-Luminița? Doamna 

Haliț Raluca Nicoleta? Doamna Iacob Oana? Doamna Haliț? 

Doamna Raluca-Nicoleta Haliț: Da, prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: O să vă rog să vorbiți mai tare, în 

microfon, ca să vă auziți. Mulțumesc. Doamna Iacob Oana? Domnul Iordan Florea? 

Domnul Florea Iordan: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Jurubiță Geanin-Georgian? 

Domnul Geanin-Georgian Jurubiță: Prezent, mulțumesc! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Miloș-Olteanu Iuliana-

Dorina? 

Doamna Iuliana-Dorina Miloș-Olteanu: Prezent, mulțumesc! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Nicolaescu Andrei-

Cristian? Domnul Nicolaescu? 

Domnul Andrei-Cristian Nicolaescu: Prezent! Mulțumesc! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc! Domnul Oianu Adrian-

Viorel? Domnul Ozata Alev Burhan? 

Domnul Alev-Burhan Ozata: Prezent! Dacă mă auziți, prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Da, v-am auzit, mulțumim! Domnul 

Păiuși Oliver-Leon? 

Domnul Oliver-Leon Păiuși – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Podaru Dan-Niculae?  

Domnul Dan-Niculae Podaru: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim! Doamna Popa Daniela? 

Doamna Daniela Popa - Președinte de Ședință: Prezent! 
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Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Porumb Ramona? 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Regalia Ruxandra-

Eugenia? 

Doamna Ruxandra-Eugenia Regalia: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim! Doamna Sorete-Arbore 

Otilia? Doamna Sorete, o să vă rog să vorbiți în microfon, să vă auzim.  

Doamna Otilia Sorete-Arbore: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumesc! Domnul Șerban 

Remus-Cătălin? Domnul Șerban? Domnul Tudose Cristian-Adrian? 

Domnul Cristian-Adrian Tudose: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Țîră Daniel? 

Domnul Daniel Țîră: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Domnul Vicol Ned? Domnul Vicol? 

Domnul Ned Vicol: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Reiau apelul doamnelor și domnilor 

consilieri care nu au răspuns la primul. Domnul Gheorghe Dinu-Nicolae? 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Doamna Grigorescu Alina-Cristina? 

Doamna Grigorescu? Doamna Halaț? Doamna Iacob Oana? Domnul Oianu? 

Domnul Adrian-Viorel Oianu: Prezent! 

Doamna Ionescu Lavinia – Secretarul General al Sectorului 1: Mulțumim! Și domnul Șerban 

Remus-Cătălin. Așadar, având în vedere prezența unui număr de 23 de consilieri din numărul total de 

27 de consilieri locali în funcție, constat îndeplinite prevederile art. 137 din Ordonanța de Urgență a 

Guvernului 57/2019 privind Codul administrativ, modificările și completările ulterioare, cu privire la 

cvorumul necesar pentru desfășurarea legală a acestei ședințe extraordinare convocate de îndată. 

Având în vedere frecvența ședințelor, durata și complexitatea dezbaterilor ședinței din 28 martie, 

procesul-verbal al acesteia este încă în fază de elaborare, nu a fost finalizat și vă va fi supus spre 

aprobare în ședința următoare. Doamna Președinte, vă predau lucrările. Mulțumesc! 

Doamna Daniela Popa –Președinte de Ședință: Mulțumesc. O să intrăm direct în ordinea de zi. 

Anunț acum că este a 34-a ședință în care Primarul Armand nu participă, la lucrările ședințelor 

Consiliului Local și nu-și îndeplinește atribuțiile de serviciu. Pentru că acest proiect nu a fost 

implementat până în prezent de Primarul Armand și aparatul de specialitate, cei care se ocupă de acest 

proiect, noi am venit cu un amendament. Suntem de acord cu prelungirea perioadei de depunere, dar, 

totuși, funcționarii care nu și-au făcut datoria și, în primul rând, Primarul, că e responsabilitatea 

dumneaei, să dea explicații cetățenilor de ce nu a primit cererile de decontare, pentru că domnul City 

Manager ne-a declarat în ședința trecută că au blocat depunerea cererilor la Registratură și nu au 

implementat, așadar, acest proiect. Haideți să votăm aprobarea ordinii de zi. Vă supun aprobării 

ordinea de zi. Vă rog să votați. Domnul Șerban, doamna Halaț, doamna Haliț, domnul Podaru și 

doamna Iacob, vă rog să votați. 24 de voturi pentru. Ordinea de zi a fost aprobată.  

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

Așadar, înainte să supun aprobării proiectul de hotărâre, o să vă citesc amendamentul. Încă o dată 

reiterez faptul că aparatul de specialitate și doamna Armand insistă cu acea platformă ilegală de 

depunere a cererilor de decontare. Încă se regăsește în documente și proiectul de hotărâre privind 
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regulamentul privind aprobarea măsurilor anti-criză energetică cu nr. 197 a fost aprobat de Consiliul 

Local și exact așa trebuia implementat. Așadar, la art. 1, textul de amendament propus. Se modifică 

definiția termenului de „decontare directă” prevăzută în secțiunea Definiții din Anexa 1 a HCL nr. 

197 privind aprobarea regulamentului privind aprobarea unor măsuri locale destinate asigurării 

nevoii energetice și eficientizării consumului de energie în gospodăriile din Sectorul 1în sezonul rece 

2022-2023, se modifică și va avea următorul cuprins: decontare directă – plata făcută din bugetul 

local al Sectorului 1 direct beneficiarului, conform regulamentului, în baza unei cereri de decontare 

însoțită de documentele prevăzute de prezentul regulament, depusă la Registratura Primăriei 

Sectorului 1 sau pe adresa de e-mail concepută special pentru acest program. Plata către beneficiari 

se va face direct în contul bancar al beneficiarului, prin mandat poștal la adresa de domiciliu sau de 

reședință a acestuia sau prin casieria Primăriei Sectorului 1. Datorită acestei modificări, se va 

modifica și Anexa 2 de la Hotărârea nr. 197. Așadar, art. 1, decontarea directă către beneficiari se va 

face prin transfer bancar în contul indicat de către beneficiar în corpul cererii de decontare directă. 

2. În situația în care beneficiarul nu a indicat niciun cont bancar, suma reprezentând stimulentul 

financiar va fi expediată prin mandat poștal la adresa de domiciliu sau de reședință a acestuia sau va 

putea fi încasată de către beneficiar de la casieria Primăriei Sectorului 1. Și am scris aici, în 

amendament, și cum va arăta Anexa nr. 2 conform acestor modificări. Colegii de la Tehnic, dacă ați.... 

Vă mulțumesc. Așadar, supun aprobării dumneavoastră amendamentul propus de PSD. Vă rog să 

votați. Așa este trecut în regulament, așa se va face. Domnul Gheorghe, vă rog. 

Domnul Dinu-Nicolae Gheorghe: Mulțumesc! Voiam să vă zic că ascultam cu stupoare la ultima 

ședință cum domnul City Manager efectiv ne mințea pe față. Deci, a venit în fața Consiliului și a spus 

și și-a asumat că proiectul votat de Consiliul Local, referitor la tichetele anti-criză, nu a fost pus în 

practică pentru că Consiliul Local nu a alocat buget. Este, evident, o minciună. Nu se puteau face plăți, 

într-adevăr, fără buget, dar acest proiect de HCL votat trebuia implementat imediat după votare. 

Primăria avea foarte multe condiții pe care trebuia să le pună în practică, astfel încât cetățenii să fie 

informați și cetățenii să poată depune aceste cereri. Deci eu înțeleg că nu s-a întâmplat așa ceva. Îi cer 

astfel și rog Secretariatul să facă o cerere către Primar și către City Manager, să ne spună în cadrul 

cărei legi au găsit ei înțelegere pentru a nu implementa o hotărâre de Consiliu Local? Și să ne lase cu 

minciunile și perdelele de fum, că ne-am plictisit. Oamenii vor acțiune, nu mai vor minciuni și ascuns 

în birouri și tot felul de replici de mâna a doua. Mulțumesc! 

Doamna Daniela Popa –Președinte de Ședință: Mulțumesc! Doamna Porumb. 

Doamna Ramona Porumb – Viceprimar al Sectorului 1: Ca și data trecută, aș vrea să atrag atenția, 

acum, în mod special, doamnei Petrache, că am văzut că dumneaei a conceput acest proiect. Să avem 

și noi constanță în tot ce facem, și anume una găsim în hotărârea de Consiliu Local menționată, alta 

găsim în referatul de aprobare. Pentru cei care citesc hotărârile de Consiliu Local și aveți ghinion, că 

grupul PNL citește hotărârile de Consiliu Local și tot ce scrieți dumneavoastră. Menționați un termen, 

respectiv în HCL lunile iunie și iulie, pe când  în referatul de aprobare lunile aprilie, dacă nu mă înșel, 

și luna mai. Haideți să ne hotărâm o dată cum facem și ce vă doriți să faceți din acest proiect, pentru 

că, așa cum v-am menționat și data trecută, nici data trecută nu era întocmit corect și nici de data 

aceasta nu putem spune că a dovedit profesionalism. Îmi pare rău că trebuie să spun lucrul ăsta, dar 

asta ne dovedesc documentele pe care ni le transmiteți. Și, de asemenea, aș fi preferat, deși înțeleg 

urgența, pentru că a expirat termenul, deoarece Primarul, City Managerul și cine mai are atribuții nu a 

pus în aplicare acest proiect de hotărâre, deci nu din vina Consiliului Local. Astfel de proiecte, probabil, 

cu siguranță ar fi necesitat punerea din nou în transparență, astfel încât să respectăm toate prevederile 

legale. Deci, pe viitor, mai cu atenție ce scrieți, repet, aveți ghinionul că mai și citim. 
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Doamna Daniela Popa – Președinte de Ședință: Mulțumesc! Colegii din online, vă rog să votați. 

Domnul Nicolaescu, domnul Șerban nu este, doamna Halaț.... Doamna Regalia, domnul Drăgușin. 

Totodată, aș vrea să adăugăm aici să ni se prezinte, știu că le place tare mult, atât doamnei Armand, 

cât și aparatului de specialitate, să întocmească rapoarte de progres. Așadar, săptămânal, să informeze 

Consiliul Local cu privire la numărul cererilor de decontare, situația săptămânală a cererilor de 

decontare. 23 de voturi și o abținere. Amendamentul a fost aprobat.  

Amendamentul a fost aprobat cu 23 de voturi și 1 abținere 

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

Trecem la votul pe proiect în integralitate. Vă rog să votați. Doamna Grigorescu, domnul Podaru, 

domnul Chirvasă. 24 de voturi pentru. Proiectul a fost aprobat.  

Hotărârea a fost adoptată cu unanimitate  

24 de consilieri locali prezenți în momentul votului din 27 de consilieri locali în funcție 

Dacă nu mai aveți nimic de adăugat, declar ședința închisă. Mulțumesc! 
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